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ZASTUPNIČKO PITANJE 

 

 

 

Postavljam pitanje vezano za javni gradski prijevoz - konkretan slučaj linija Otoka- 

Boljakovo, Centrotrans je dobio tu liniju i nije jedina javna linija koju je on dobio.  

Nakon što se dobije linija počne se  praviti pauza od dva, tri sata, pa ljudi ne mogu da ostvare 

elementarno pravo na javni gradski prijevoz. I najgore je što Centrotrans ne priznaje radničke 

kupone. 

Postavljam pitanje prema ministru Šteti na koji način kako je zakonito to što Centrotrans to 

radi i apelujem na Centrotrans da ako je već uzeo posao javnog prijevoza da se ponaša kao 

javni operater, a ne privatni koji mu je isključivo kapital i profit u interesu, jer ako želi da radi 

i da vrši javnu nadležnost onda se mora drugačije ponašati. 
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